
 

 

Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 2 

 

Koosoleku toimumise aeg:   30. jaanuar 2024 

Koosoleku toimumise algusaeg:  18.00  

Koosoleku lõppemise kellaaeg:  20.56 

Koosoleku toimumise koht:   Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum 

Koosoleku juhataja:    Hoolekogu esimees Kristlin Nagel 

Kutsutud hoolekogu liikmed: 

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja 

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja 

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja 

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja 

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja  

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja 

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja 

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja 

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja 

10. Marelle Ots-Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja 

11. Margit Šein – eriklasside õpetajate esindaja 

12. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja 

13. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja 

14. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja 

15. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja 

16. Margus Tõnissaar – Randvere koolijuht 

  

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed: 

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja 

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja 

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja 

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja  

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, Marit Pilbas - 5. klasside asendusliige 



6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja 

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja 

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha - 8. klasside asendusliige 

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja 

10. Marelle Ots-Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja 

11. Ants Kurist – eriklasside õpetajate asendusliige 

12. Leena Sirp -  tavaklasside õpetajate esindaja, Tea Reinberk – tavaklasside õpetajate asendusliige 

13. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja 

14. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja 

15. Margus Tõnissaar – Randvere koolijuht 

Külalised: 

16. Andrus Tedremäe - Viimsi Haldus 

17. Rabindranath Sundaram Kuus - Randvere kooli IT-juht 

18. Tiia-Edith Tammeleht - Randvere kooli haldur 

 

Koosoleku kokku kutsunud: 

Kristlin Nagel – Randvere kooli hoolekogu esimees 

 

Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed: 

Atso Matsalu - Viimsi Vallavolikogu esindaja.  

 

 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu kodukorra/hea tava tutvustus – Karl Mänd, Kristlin Nagel 

2. Kooli juurdeehituse vaegtööd ning tegevused (ventilatsioonisüsteem, soojuspumpade müra 
lahendus). – Jaak Sepp 

3. Hoolekogu liikme kaasamine kooli personali värbamisprotsessi – Kristlin Nagel 

4. Randvere kooli kodukord 

5. Ülevaade kooli personalist (sh kuidas on läinud kooli juhi sisseelamine kooli elusse) – Margus 
Tõnissaar 

6. Õpetajate preemia tasude määramine ja kujunemine aastal 2023 – Jaak Sepp 

7. Õpetajate tunnustamine/ premeerimine/ lisatasud. Kas need tegevused on reguleeritud 
mõnes Randvere Kooli dokumendis või millest lähtutakse? Milliseid tunnustamise viise on 
kasutusel, planeerimisel? – Margus Tõnissaar 

8. Kooli personali motivatsioonipakett – Margus Tõnissaar 

9. Tulevaste 1. klasside õpperuumid õppeaastal 2024/2025 – Margus Tõnissaar 



10. Kooli kommunikatsioonikorraldus – Margus Tõnissaar 

11. Ürituste korraldamine väljaspool kooli territooriumi – Karl Mänd 

12. Koolitoidu hange uue toitlustaja leidmiseks – Katrin Markii 

13. Muud küsimused 

 

NB! Protokolli lõppu on lisatud koolijuhi pärast koosolekut edastatud kirjalikud vastused mõne 
lahtiseks jäänud teema kohta. 

 

Päevakorrapunktide arutelu käik ja vastu võetud otsused: 

1. Hoolekogu kodukorra/hea tava tutvustus 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Hoolekogu esimees ja aseesimees on ette 
valmistanud Hoolekogu töö Kodukorra/hea tava. Hoolekogu liikmetele on saadetud dokument 
tutvumiseks ja kommenteerimiseks. 

Hoolekogu liikmetel märkimisvääseid muudatusettepanekuid hea tava osas ei olnud. Tehti 
ettepanek lühendada koosoleku materjalide ettevalmistamise aega kolmele päevale enne 
koosolekut kuid see on vastuolus Viimsi valla munitsipaalharidusasutuste hoolekogude 
töökorras sätestatuga. 

Koolijuht saadab omapoolsed täiendusettepanekud kirjalikult. Peale dokumendi täiendamist 
korraldab hoolekogu esimees selle vastuvõtmise. 

 

 

2. Kooli juurdeehituse vaegtööd ning tegevused (ventilatsioonisüsteem, soojuspumpade müra 
lahendus).  

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:  

Hoolekogu liige Jaak Sepp tõstatas küsimused: Paigaldatud soojuspumpade müra probleem on 
lahendamata. Kuidas see kavatsetakse lahendada? Hoone ventilatsioonisüsteem on 
reguleerimata. Uue osa teatud ruumides ei jätku õhku. Ventilatsioonitorustik köögis valesti 
ehitatud, kas see on korda tehtud? Õpetajate esindajal pidi terve leht märkusi olema. 

Viimsi Halduse haldusjuhi Andrus Tedremäe kirjalik vastus: 

“1. Õhksoojuspump ja selle müratõkkesein. Müratase seina taga on 50dB, mis on ok vaid 
päeval, öine piirang on 40dB. Seetõttu töötab  soojuspump praegu 08-22. Müraseina 
täiendamise teema on üleval. Täna on ehitajaga kohtumine plaanis. 

2. Ujula vent. Selles majas on ventsüsteeme mitu: 

a) ujula garderoob; 

b) klasside vent; 

c) basseini vent; 

d) väike saal; 

e) kanalisatsiooni vent; 

f) keldri tuulutussüsteem; 



Kõik väljaviigud on toodud katusele. Osaliselt said mürasummutid vahele juba sügisel. Hiljuti 
laekus valda aga kaebus ujula katuselt tuleva müra osas. Tegime mõõdistuse. Müratase on 60, 
see on kõrgem kui tohib. Viisime õhukiirused ajutiselt alla. Ehk siis ka selle teemaga tegeleme 
edasi ja need lahendused ei saa olema kiired ja odavad. Seni oleme ehitanud müraseina ja 
paigaldanud ujula katusele mürarikkamale väljundile mürasummuti.“ 

 

A.Tedremäe selgitused kohapeal: Müraseina ehitus veel täielikult lõpetamata, pärast 
lõpetamist uued mõõtmised. Senikaua töötab soojuspump ainult päevasel ajal. Seina ehitus 
loodetakse lõpetada 15. veebruariks. / Elanikelt on tulnud 2 kaebust - õhksoojuspumba ja ujula 
ventilatsioonisüsteemi müra kohta. Naaber leiab, et õhksoojuspumba müratõkkeseinast pole 
hetkel kasu. Viimsi Haldus selgitab, et sein on juba tehtud 50cm kõrgem kui projekteeritud. 
Järgmised lahendused - sisemised vooderdused tuleb ehituse käigus lõpule viia, siis ehk murrab 
heli  paremini. Viimsi Haldus tegeleb teemaga jätkuvalt edasi. / Edasi tegeletakse ka ujulaga, 
kus algselt polnud ette nähtud ühtegi mürasummutusvahendit. Ujula ventilatsioonisüsteemis 
ühel seadmel jätkuv tarkvara probleem (riistvarast on emaplaat juba välja vahetatud). Teistel 
seadmetel on veel probleeme seadistustega. Pärast sisselülitamist selgus müra - paigaldati 
mürasummuti vahele. Esialgsete mõõdistuste kohaselt peaks hetkel jääma müra 50db sisse. 

 

J.Sepp küsib uue osa ventilatsiooni, õhupuuduse kohta. 

A.Tedremäe: akt on olemas, mõõdistatud. Kõrvalruumis ehk saalis üks seade pidevalt lülitub 
välja. 

J.Sepp: Ükski vaegtöö ei peaks tulema kooli eelarvest. Ehitajatel on vastutus ehitada projekti 
järgi ja paigaldada nõuetekohased seadmed. 

A.Tedremäe: Kõigepealt leiame probleemidele lahendused, siis vaatame, millise kulurea arvelt 
lahendus teostatakse. Viimsi Haldus pole projekteerija olnud. Teame kõik, et ehitajaga oli 
probleeme. Laboripoolset mõõdistamist pole mõtet enne tellida, kui enda jaoks juba 
mitteametlike mõõdistuste tulemusel ettekujutus, kas vastab nõuetele. 

K.Mänd: Mis saab, kui 15. veebruariks ei vasta normidele? 

A.Tedremäe: sammhaaval vaatame edasi. 

A.Ormus: Milline on vanema majaosa klasside õhuvahetus? 

A.Tedremäe: klassides on juhtseadmed. Kui probleeme, siis koolijuhi kaudu teada anda Viimsi 
Haldusele. Viimsi Haldus on käinud aeg-ajalt reguleerimas. Kui vaja, siis jälle. Õpetajad võivad 
otse ka pöörduda - meiliaadress on õpetajatele teada antud. 

 

3. Hoolekogu liikme kaasamine kooli personali värbamisprotsessi. 
Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Töötajate värbamise protsessi on kaasatud 
ka hoolekogu liikmed. Kuna meil on uus hoolekogu koosseis tuleb meil valida uus/ed 
esindaja/d. 

Koosoleku käigus seadsid enda kandidatuuri üles Aivar Ormus, Merle Rüütel, Marko Laving, 
Katre Plaan ja Marelle Ots-Lausmaa. 

Hoolekogu liikmetel kandidaatide suhtes vastuväiteid ei olnud. 

Otsus: Nimetada hoolekogu esindajad töötajate värbamise protsessi järgmiselt: tavaklasside 
õpetajate töövestluste juures Aivar Ormus põhiliikmena, ning Merle Rüütel ja Marko Laving 



asendusliikmena; HEV klasside õpetajate töövestluse juures Katre Plaan põhiliikmena ja 
Marelle Ots-Lausmaa asendusliikmena. 

 

4. Randvere kooli kodukord 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: 

Koolijuht M. Tõnissaar selgitas sissejuhatuseks, et kodukorra muutmiseks oli kaks algpõhjust: 
kooli õueala määrtalemine ja tunniplaani puudutavad muudatused (jaotise ‘Koolipäeva 
korraldus’ punktid 2 ja 3, lk 2). Ühtlasi vaadati üle kogu kodukord ja pakuti muudatusi, kus 
midagi täiendamisväärset silma hakkas. 

Hoolekogu liikmete hulgast tõstatati õpilasesinduse kohta küsimus. Seda hetkel Randvere 
koolis ei ole. Õpilasesinduse esindajal on ka õigus osaleda hoolekogu koosolekul. On olemas 
“aktiiv”, mis on isetekkeline. Koolijuht vastas, et õpilasesindus on järgmise õppeaasta teema. 
Kool korraldab õpilasesinduse valimise. 

Seoses jaotise ‘Õpilase kohustused ja vastutus’ punktiga 11 (lk 6 alguses) tehti hoolekogu 
liikmete hulgast ettepanek lisada kodukorda õpetaja kohustus Stuudiumis infot õigeaegselt 
avaldada ja adressaatide hulka ka õpilased lisada. Ettepanek on seotud sellega, et praegu on 
praktikas esinenud juhtumeid, kui õppetöö, ürituste ja väljasõitude info saadetakse ainult 
vanematele, aga ka õpilased peaksid otse õpetajalt Stuudiumi kaudu selle kohta infot saama. 

Hoolekogu liikmete hulgas arutati jaotise ‘Hindamisest teavitamine’ punkti 2 (lk 6) tähenduse 
üle. Õpetajate esindaja selgitas, et tema on enne iga hindelist tööd tutvustanud lastele 
tingimusi, mida töö hindamisel arvesse võetakse. Hoolekogu liikmete hulgast juhiti samas 
tähelepanu punkti 2 sõnakasutusele: “õppeperioodi alguses”. Leiti, et punkti võiks veidi 
selgemalt sõnastada. 

Hoolekogu liikmete hulgast tõstatati küsimus seoses pärast tunde jätmise mõjutusmeetmega 
(jaotis ‘Tugi- ja mõjutusmeetme rakendamisest teatamine’ p 5, rida 12, lk 10), lapsevanemale 
tundus see ebaseadusliku kinnipidamise meetmena, mille põhiseaduspärasuses lapsevanem 
kahtles. Teised hoolekogu liikmed viitasid, et meede on otse üle võetud põhikooli- ja 
gümnaasiumiseadusest (§ 58 lg 3 p 10), seega ei ole see meede seadusega vastuolus.  

Karl Mänd jääb eriarvamusele. PÕS § 11. kohaselt võib õigusi ja vabadusi tohib piirata ainult 
kooskõlas põhiseadusega. Üksnes asjaolu, et selline lause on kirjas PGS-is ei anna õigust piirata 
koolivälisel ajal lapse vabadust liikuda huviringi, trenni, võistlusele, arstile jne. KM seisukohast 
on aktsepteeritav, kui meede sõnastatakse ümber, et lapse võib jätta peale tunde 
lapsevanema loal. 

Kristo Madrus (hoolekogu liikme, mitte protokollija rollis) jääb eriarvamusele Karl Mänd 
eriarvamuse suhtes - põhiseadusvastaseks tunnistab õigusnormi kohus ja kuni seda pole 
tehtud, tuleb pidada PGS sätet õiguspäraseks. PÕS § 11 viide õigustele ja vabadustele viitab 
õigustele ja vabadustele mida on käsitletud PÕS II peatükis. Vabaduse võtmist käsitlevad küll 
§ 20 ja 21, aga see on erimõiste, mis kindlasti ei kohaldu pärast õppetunde kuni 1,5h koolis 
viibimise kohustusele. 

Arutelus osalejate hulgast kõlas ettepanek, et kodukorra sõnastus võiks olla lihtsam, mitte otse 
seadusest üle võetud. Seda mitte ainult mõjutusmeetmete loetelus, vaid läbivalt kogu 
kodukorras. 

Hoolekogu liikmete hulgast tõstatati ettepanek seoses Lisa 3 punktiga 1 (lk 18), et kehalise 
kasvatuse riiete valiku tarvis peaks õpetaja varakult teada andma, kas tund toimub õues või 
sees. Ühtlasi peaks õpetaja veenduma, et tundi on võimalik planeeritult läbi viia (ilmestamiseks 



toodi näide, kuidas suusatunnis suusatati jäärajal). Samas kõlas hoolekogu liikmete hulgast ka 
vastuväide, et etteteatamise nõude ja ilmaolude kiire muutumise vahel võib tekkida vastuolu. 

Lisa 5 (lk 21) puhul tehti hoolekogu liikmete hulgast ettepanek, et kogu Lisa 5 võiks välja jätta, 
kuivõrd viitab, et Artiumi puhul kehtib kõik eelnev. Seega võiks vastava mõtte viia sisse 
põhiteksti. 

Otsus: kool võttis arutelu teadmiseks, otsuseid ei tehtud. 

 

5. Ülevaade kooli personalist (sh kuidas on läinud kooli juhi sisseelamine kooli elusse)  

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Kui palju õpetajaid on lahkunud alates 
õppeaasta algusest, kui palju on lahkumas ja mis aine õpetajad puudu on? Kuidas on läinud 
koolijuhi sisseelamine kooli elusse?  

Koolijuht informeeris, et alates kooliaasta algusest on lahkunud 4 õpetajat. Koolijuhi 
sisseelamine on läinud  hästi. Koostöö õpetajatega ja koolipidajaga tundub laabuvat. 

Hoolekogu liikmed tegid ettepaneku, et juba praegu võiks välja panna kuulutused, milliseid 
õpetajaid sügiseks värvata on vaja ja alustada varakult õpetajate otsimisega. On teada 9. klassi 
avamisega seoses vajaminevad õpetajad, ja on teada ka õpetajad, kes kavatsevad lahkuda 
pärast käesolevat õppeaastat. 

 
Otsus: koolijuht võttis arutelu teadmiseks, otsuseid ei tehtud. 

 

6. Õpetajate preemia tasude määramine ja kujunemine aastal 2023. 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

Hoolekogu liige J.Sepp tõstatas küsimuse: Lisatasude maksmine - mis metoodika alusel ja kelle 
otsusel summad isikupõhiselt arvestati. Minu poole on pöördunud inimesed, kelles on 
tekitanud arusaamatust lisatasude suurus. Kui koolile eraldati 95000 EUR, siis soovin teada, 
kas ja kuidas on see välja makstud. Vastutav abivallavanem on pikema päringu saanud, kuid 
vastust ei ole veel saanud. 

Koolijuhi vastus: See küsimus ei ole hoolekogu pädevuses arutada. Teisalt ei ole aastalõpu 
lisatasu maksmise otsuste viis saladus. Töötajad, kellel on olnud selle kohta küsimusi, on 
saanud ka vastused. Kui selliseid töötajaid on veel, siis peavad nad pöörduma oma küsimusega 
minu poole. Koolile eraldatud summa aastalõpu lisatasude maksmiseks ei olnud 95 000, vaid 
koos kõigi maksudega 75 532,80 euri. 

Vallavalitsuse esindaja selgitas, et 95 000 on palgafond ning selle arvel tuleb tööandjal (koolil) 
maksta sotsiaalmaks ja väljamakselt kinni pidada tulumaks. Sel põhjusel ongi lõplik netosumma 
ca 60% kogu palgafondist. 

 

7. Õpetajate tunnustamine/ premeerimine/ lisatasud. Kas need tegevused on reguleeritud 
mõnes Randvere Kooli dokumendis või millest lähtutakse? Milliseid tunnustamise viise on 
kasutusel, planeerimisel? 
Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

M.Tõnissaar: On olemas töötasu kord, aga premeerimist jne seal täielikult reguleeritud ei ole. 
Oleks vaja täpsemalt sõnastada: väärtuspakkumine, tunnustamise süsteem. Mõttes on juhendi 
loomine. 

K.Kelder-Eha: Kuidas on õpilaste tunnustamisega? 



K.Nagel: Õpilase koolivälised saavutused võiks olla ära märgitud? Infokiri sündmustest + 
õpilaste saavutused. 

M.Tõnissaar: Hoolekogu võib ettepaneku teha, aga kuukirjale peab ka teostaja leidma. 
 

8. Koolipersonali motivatsioonipakett 
Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

Hoolekogu liikmete hulgas kaaluti erinevaid mõtteid, nagu näiteks tasuta ujumine õpetajatele 
või tasuta lõuna. Valla tasandil lõpetati tasuta ujumine ära, kuivõrd see kuulub erisoodustuse 
alla ja tööandja peaks selle tasuta antava hüve eest makse maksma. Samas kool saab ise 
otsustada erisoodustuse andmist. 

Hoolekogu liikmete hulgast pakuti, et võiks motivatsiooni paketi jaoks koguda infot laiemalt ja 
kirja teel, mitte üritada hoolekogu koosoleku käigus ettepanekute paketti koostada. 

Otsuseid vastu ei võetud. 

 

9. Tulevaste 1. klasside õpperuumid õppeaastal 2024/2025  

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

M.Tõnissaar: Tõenäoliselt järgmisel aastal suudetakse kõik klassid ära mahutada. 

K.Markii: Noortekeskus tuleb moodulisse - seda on vaadatud selle pilguga, et ka kool saaks 
moodulit kasutada. Ruumide planeerimisel vaadatakse ristkasutuse võimalusi. 

J.Sepp: Kindlasti sel aastal peab teostatud saama, sest hiljem hakkavad Valla eelarvele 
laenukoormusest tulenevalt rakenduma piirangud. 

 

10. Kooli kommunikatsioonikorraldus. 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:  

M.Tõnissaar: Kool näeb samuti vajadust kommunikatsiooni korra loomise järele. Küll ei ole see 
praegu kõige kiiremate ülesannete nimekirjas. 

 

11. Ürituste korraldamine väljaspool kooli territooriumi. 
Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:  

2022. ja 2023. aastal toimus jõulukontsert Tallinnas Metodisti kirikus. Otsuse kontserdi 
korraldamiseks sellises asukohas tegi kool ilma lapsevanemate esindajate kaasamiseta ja 
nende arvamuse küsimiseta.  

Metodisti kirik asub logistiliselt väga kehvas kohas, kuhu algklasside lastel, kellel puudub 
tihedas linnaliikluses liiklemise kogemus, on iseseisev ligipääs takistatud. Kontserdi 
õnnestumiseks pidid lapsevanemad transportima keset tööpäeva lapsi Kadriorgu (ning koju 
tagasi).  

Kui kool ei korralda transporti, siis peab ürituste korraldamine väljaspool kooli territooriumi 
olema eelnevalt läbi räägitud ja kokku lepitud kõigi osapoolte esindajatega!  

Sarnane transportimise vajadus on ilmnenud ka muudel juhtudel. Nt sageli on spordipäevade, 
ekskursioonide vms algus- või lõpuaeg selline, et lapsed ei pääse kooli või koolist koju 
ühistranspordiga. Siin on lahenduseks parem planeerimine! 

Otsuse eelnõu:  



Kooli üritused, mis toimuvad väljaspool koolipäeva ja/või kooli territooriumi ning mille 
õnnestumise või läbiviimise eelduseks on vanemate täiendav rahaline või ajaline panus, tuleb 
eelnevalt kokku leppida hoolekogu (või vanematekoguga?).  

Koolis toimuvate (ja koolis algavate ning lõppevate) erisündmuste algus- ja lõpuajad tuleb 
kavandada lähtuvalt ühistranspordi graafikust, et lapsed saaksid iseseisvalt liikuda kooli ja kodu 
vahel. 

 

K.Mänd: Üritused võiks olla läbi mõeldud, mis üritus, kuidas sinna saab, kui vaja, siis 
lapsevanemad rendivad bussi jne. Kui lapsevanem panustab oma aja ja rahaga, siis peaks 
olema võimalikult varakult ette teada. 

Koolijuht on seisukohal, et kool ei pea lapsevanematega ürituste toimumise aega ja kohta 
kokku leppima. 

Otsuseid ei tehtud. 

 

12. Koolitoidu hange uue toitlustaja leidmiseks. 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:  

K.Markii: Randvere koolist osaleb vastavas töögrupis huvijuht, kes on selles töös väga tubli. 
Kooli huvid on hästi esindatud. Eesmärk on jaanipäevaks sõlmida uue pakkujaga leping. 
Töögruppi on kaasatud TAI ekspert mitmekülgse toidu tagamiseks. Lisaks koolile peab 
arvestama ka lasteaia toiduga. Kaks kööki ilmselt võetakse kasutusse. Vald eeldab, et pakkuja 
tuleb oma tehnikaga (Randveres pole päris täielik köök, Viimsis mõnevõrra amortiseerunud). / 
Ülevaade ettevalmistatavatest nõuetest hankesse. 

K.Mänd: Miks ei võiks lapsevanemad natuke toiduraha lisaks maksta, et saada kvaliteetsem 
koolitoit? 

K.Markii: Hetkel planeerime käesoleva hankega, et koolilõuna on õpilastele üldhariduskoolides 
tasuta. Samas ei saa ma väita, et see järgmiste hangetega ka tulevikus nii jääb. 

 

13. Muud küsimused 

Tunniplaani muutus on arusaadav, kuid kas ei oleks kuidagi võimalik tunniplaani muuta nii et 
tundide arv koolipäevadel ei muutuks võrreldes sügisese tunniplaaniga. 

Trennid ja huviringid on varasemalt kokku lepitud ja leitud võimalused lastel seal käia.  

Ettepanek: Isegi kui tunniplaan ei saa õigeks tähtajaks valmis, siis ikka anda vähemalt 1 nädal 
ette teada. Arvestada võiks huviringidega ehk kui uue tunniplaani järgi lõpeb päev hiljem kui 
varem, siis ei pruugi enam varem kokkulepitud huviringi tundi jõuda.  

K. Mänd tegi ettepaneku edaspidi jõustada uus tunniplaan üks nädal pärast selle valmimist ja 
õpilaste teavitamist. 

 

 M.Laving: Lahtiste uste päev, kus lapsed saavad teha koolivahetusnädala või päeva, mis võiks 
aidata otsustada, kas lapsed soovivad kooli vahetada või mitte. 

M.Laving: Lapsevanematele võib anda sisendit oma vajaduste kohta ja lapsevanemad saavad 
proovida leida lahendusi. 

K.Nagel: Dokumentatsioon kooli kodulehel on vananenud. 



Õpetajate esindajad: Rollid ja ülesanded on segased. 

 

Koolijuhi kirjalikud vastused ja kommentaarid pärast koosolekut (edastatud hoolekogu esimehele ja 
protokollijale 06.02.2024) 

- Hoolekogu tegi ettepaneku, et kui õpetajad saadavad õppetegevuse kohta teavet, näiteks 
väljasõitude või ürituste kohta, siis kirjale lisataks alati ka õpilased. Me lisame mõtte 
töökorraldusreeglitesse. Samuti tuletan seda õpetajatele järgmisel infokoosolekul meelde. 
- Me juhime kehalise kasvatuse õpetajate tähelepanu sellele, et nad õpilasi võimalikult varakult 
informeeriksid riietusest, mida järgmises tunnis on vaja. 
- Kodukorra ettepanekuid arutan enne kehtestamist veel juhtkonnaga. 
- Täpsustame nimekirja õpetajatest ja tugipersonalist, keda vajame alates järgmisest õppeaastast, 
seejärel paneme kuulutused ülesse. 
- Kuukirja ideed on arutatud. Praegu selget kontseptsiooni veel ei ole leidnud, aga mõtet kõrvale ei 
heida. 
- Arutelu õpetajate motivatsioonipaketi üle on käima läinud ka õpetajate hulgas. 
- Me loodame, et üritused tulevad edaspidi vähem ootamatult. Me loome ürituste kalendri ja 
järgmisest õppeaastast seome selle tihemini üldtööplaaniga. 
- Täiesti arusaadav on lastevanemate mure, et tunniplaan ei muutuks viisil, mis sõidaks sisse 
varasemalt kokkulepitud huviringide aegadesse. Ma edastan sellekohase mure haridustehnoloogile, 
kes tunniplaani koostab. Samal ajal pean lisama, et tunniplaani koostamine on erakordselt keeruline, 
eriti Randvere koolis, kus eriklasse ja erijuhtumeid, millega tunniplaani koostaja peab arvestama, on 
kindlasti rohkem kui teistes koolides. Haridustehnoloog püüab kõigi soove, sealhulgas lastevanemate 
vajadusi arvesse võtta nii palju kui võimalik. 
Ma saan aru, et lapsevanemad eelistaksid saada uuest tunniplaani kehtima hakkamisest teada 
vähemalt nädal aega ette sellele kui tunniplaan hakkab kehtima seatud tähtajal, kuid avalikustatakse 
ainult päev varem. Kahjuks on nii, et tunniplaani ehitatakse juba koostamisel üles alates teatud 
päevast, kuna sellega on seotud päevikute avamine Stuudiumis, tunnijaotussüsteem ja õppeaasta 
vahetus. Näiteks osadel klassidel lõpeb mõni aine ja teistel algab. Seepärast võib mõnikord olla 
tunniplaani kehtivuse edasilükkamine palju keerulisem. 
- Koolivahetusnädala või päeva idee on hea, aga ilmselt peaks seda korraldama kõigis koolides korraga. 
Kui see toetust leiab, siis siin ootame ülekoolilise korralduse tuge koolipidajalt. 
- Dokumentatsioon kodulehel on tõesti vananenud. Oleme mõne dokumendi muutmisega alustanud, 
kuid kõigi uuendamine võtab veel palju aega. 
- Rollidest ja ülesannetest on selgust saanud õppejuhtide ülesannete jaotus. See dokument on küll veel 
õpetajatega jagamata. Kaugele oleme jõudnud ka huvijuhi ja kantselei juhi ametijuhendite 
uuendamisega. 
 

 

 

Protokollija: Kristo Madrus  Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Kristlin Nagel 


